



GAC INTERNATIONAL CO., LTD.  
NO.60. Donglong Road, Panyu District, Guangzhou, P.R.China  
Fax: 86-20-39206605  
Post: 511434  
Web: www.gac-motor.com

## Letter of Declaration

### 声明函

To whom it may concern,

敬启者，

GAC MOTOR INTERNATIONAL LIMITED with registered office at RM 801, 8/F Citicorp Ctr 18 Whitfield Rd Causeway Bay, Hong Kong, hereby confirms that GRUPO AUTO COMERCIAL COSTARRICENSE GRACCRI, S.A., with legal registration 3101885379, and member of GRUPO MOTORES BRITÁNICOS, S.A., is the official and exclusive authorized importer for GAC MOTOR and GAC AION (including HYPER) vehicles, parts and accessories, and the only authorized repairer of CAG MOTOR and GAC AION (including HYPER) vehicles in the territory of Costa Rica.

广汽国际（香港）有限公司，营业地址：香港铜锣湾威非路道 18 号万国宝通中心 8 楼 801 室，谨以此函证明 GRUPO AUTO COMERCIAL COSTARRICENSE GRACCRI, S.A.（注册号 3101885379，股东 GRUPO MOTORES BRITÁNICOS, S.A.），为哥斯达黎加境内广汽传祺、广汽埃安（含昊铂）车辆、零部件和配件的官方独家授权代理商，以及广汽传祺和广汽埃安（含昊铂）车辆在哥斯达黎加境内唯一授权维修商。

The exclusive distribution agreement came into force since 20 November 2023.

独家经销协议自 2023 年 11 月 20 日起生效。



GAC MOTOR INTERNATIONAL LIMITED  
广汽国际（香港）有限公司

April 26th, 2024

2024 年 4 月 26 日 星期五